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OUTRE-TOMBE Abysse Mortifere [CD]

Cena 49,90 zt

Dostepnos¢ Dostepny

Czas wysytki 3 dni

Producent Temple Of Mystery Records

CD JEWEL CASE

Opis produktu

Even more foul than its predecessors, the third sacrilege of Quebec's barbaric four-piece of eviscerators is about to be
exhumed from the mephitic depths where it macerated during the plague. Primitive howlings, percussive fractures and
bubonic riffs suppurate from this unspeakable audio-torture reminiscent of AUTOPSY, DISMEMBER, BOLT THROWER and
ENTOMBED. For filthy ears and possessed minds!

Encore plus immonde que ces prédécesseurs, le troisieme sacrilege du quatuor d’'éviscérateurs le plus barbare de la Vielle
Capitale de Québec est sur le point d’étre exnumé des profondeurs méphitiques ou il a macéré durant la peste. Hurlements
primitifs, fractures percussives et riffs buboniques suppurent de cette torture auditive abjecte qui saura plaire aux fans
d’AUTOPSY, DISMEMBER, BOLT THROWER et ENTOMBED. Pour les oreilles sales et les esprits tordus!

credits

released October 31, 2021

Recorded April 16th and 17th, 2021 by Alexandre Landry & Olivier V. Girard. Mix/Mastering by V.K. Cover by Putrid Matt.
Photos by Marie-Pier Dubé, Rev Aaron, Capten Zomby and Sébastien Tacheron
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